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Udtalelser vedr. skolebestyrelsesvalg 2014 
 

Ishøj Skole Skolebestyrelsen har på mødet den 28. januar 2014 diskuteret 
materialet vedr. skolebestyrelsesvalg 2014. 

 
Skolebestyrelsen på Ishøj Skole har følgende bemærkning: 
Skolebestyrelsen vil gerne opfordre kommunalbestyrelsen til at 
beslutte, at de daglige ledere af afdelinger på skolen og af skolens 
fritidsordning kan deltage i skolebestyrelsens møder uden stemmeret jf. 
§ 42 stk. 7. Dette skyldes at man i dag i højere grad sammentænker 
skole og sfo, og at ledelsesgruppen i skole og sfo betragtes som et 
ledelsesteam. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer kommunalbestyrelsen til, at lade det være 
op til skolebestyrelsen om der skal være repræsentanter fra det lokale 
erhvervsliv, lokale ungdomsuddannelses-institutioner eller lokale 
foreninger som medlemmer i skolebestyrelsen 

   
Med den ovenfor nævnte bemærkninger taget i betragtning tages 
punkterne til skolebestyrelsesvalg 2014 til efterretning.  
 

Vibeholmskolen Skolebestyrelsen på Vibeholmskolen tager de foreslåede punkter til 
efterretning. 
 

Gildbroskolen Gildbroskolens skolebestyrelse har ingen bemærkninger. 
 

Strandgårdskolen Skolebestyrelsen tager ændringerne i regler for valg til skolebestyrelser 
(SB) til efterretning. SB synes, at det kunne være spændende at få 
udefrakommende ind i bestyrelsen fx CPH-WEST. SB ønsker desuden at 
man bibeholder 7 medlemmer i skolebestyrelsen.   
 

Vejlebroskolen Vi kunne ønske os, at der blev et samarbejde mellem alle folkeskolerne 
og CPH West, så det ikke bliver ”først til mølle” 
I forhold til et samarbejde med det lokale erhvervsliv kunne vi ønske os 
et samarbejde med erhvervschefen, med at kortlægge om der er nogle 
virksomheder der kunne være interesseret i at deltage i 
bestyrelsesarbejdet. Selv ser vi en større gevinst i, at vi samarbejder 
omkring en praktisk opgave som eleverne kan tilgå som en del af den 
understøttende undervisning. 
Vi ved at der på landsplan er en debat omkring diæter for 
bestyrelsesarbejdet. Hvis skolebestyrelsens medlemmer skal have 
diæter, ønsker vi at også elevrepræsentanterne får det samme som de 
øvrige medlemmer. 
 

Ishøjgård Der er ikke afgivet udtalelse. 
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Kirkebækskolen 

 
Skolebestyrelsen ved Kirkebækskolen ønsker at udtale følgende: 
I det fremsendte materiale nævnes, at skolebestyrelsen får mulighed for 
at supplerer sig med aktører fra det lokale private erhvervsliv. Tanken er 
fin, dog ønsker Skolebestyrelsen ved Kirkebækskolen, at der åbnes for 
mulighed, at der evt. kan tage kontakt til virksomheder, der har 
interessefællesskab med skolerne også selv om virksomhederne ikke 
kan betegnes som ”lokalt” forankret.  
 

 

 


